



RIB-ROOF Metaldachsystem
RIB-ROOF Metal Roofing System

Material
Material

Fläche
Area

RIB-ROOF 465
RIB-ROOF 465

Aluminium t = 0,70 mm glatt, RAL 9007 Graualuminium
Aluminum t = 0.70 mm, RAL 9007 grey aluminium

1.545 m² Dach
1,545 sqm roof

2016-2018 Wohnanlage Schaftrift

Deutschland
Germany

Von 2016 bis 2018 wurde eine Familien-Wohnanlage in massiver Klinkerbauweise am Stadtrand der Stadt Buchholz i. d. Nordheide vor den Toren der Großstadt Hamburg neu gebaut. Diese besteht insgesamt aus 10 Doppelhaushälften, 16 Reihenendhäusern und 2 Mehrgenerationenhäusern.

Die Objekte sind aufgrund der Neubebauung am Rande eines Wohngebietes auf eine maximale Bauhöhe begrenzt. Durch flachgeneigte Pultdachkonstruktionen konnte man innerhalb der bauaufsichtlichen Zulassung eine regen-dichte und leichte Metaldacheindeckung sicherstellen.

Housing Complex Schaftrift

From 2016 to 2018, a family residential complex in massive clinker brick construction was newly built on the outskirts of Buchholz in the Nordheide near Hamburg. This consists of a total of 10 semi-detached houses, 16 terraced end houses and 2 multi-generation houses.

The properties are limited to a maximum height due to the new development on the edge of a residential area. Slightly inclined pent roof constructions made it possible to ensure rain-proof and light metal roofing within the building inspectorate approval.

Architekt
Architect

Junker Architekten, Schenefeld

Generalunternehmer
General contractor

H.F. Wiebe GmbH & Co. KG, Achim

RIB-ROOF Fachverleger
RIB-ROOF specialized contractor

BJ Bau GmbH, Schwerin

Bauherr
Building owner

Wiebe Immobilien Projekte GmbH, Hamburg



Zambelli RIB-ROOF GmbH & Co. KG
Hans-Sachs-Straße 3 + 5
94569 Stephansposching
GERMANY

phone +49 99 31 8 95 90 - 0
fax +49 99 31 8 95 90 - 49
e-mail rib-roof@zambelli.de
www zambelli.com

zambelli

EINFACH FUNKTIONELL BEDACHT